
«Crec que l«AMPA de Vilob� ha utilitzat la insatisfacci� per

sor tir del Consell«

El director de Scolarest a Catalunya defensa els

productes de proximitat.

E.BATLLE | GIRONA

L'empresa Scolarest por ta la gesti� d'una cinquantena de

menjadors d'escoles de la Selva i va comen�ar a treballar amb

centres de la comarca fa 20 anys. A l'inici de curs s'ha trobat en el

focus medi�tic perqu� l'Associaci� de Pares i Mares de l'escola de

Vilob� i la de Caldes han posat en q�esti� la seva gesti�. Ra�l

Gim�nez �s el director de l'empresa a Catalunya i defensa el servei.

En el conf licte pel menjador de l'escola de Vilob� en tot moment el

Consell comarcal ha defensat la seva gesti�. S'han sentit amb el

supor t de l'ens?

S�, absolutament, per� m�s que una q�esti� de supor t �s una q�esti� de satisfacci� pel servei. Admeto que

potser no hem estat prou �gils per posar en valor el tema del producte local, i ecol�gic. Per� cal dir que el nivell

de satisfacci� que tenim respecte a les escoles del Consell �s postiu i entenem que gr�cies a aix�, han anat

prorrogant el concurs cada any perqu� s'han sentit c�modes i nosaltres tamb� com a prove�dors.

Els pares i mares es queixaven de la qualitat del menjar i del monitoratge a l'escola i per aix� demanaven

l'autogesti� i el canvi d'empresa. Considera justif icada la insatisfacci�?

Crec que pot haver-hi altres problemes o altres q�estions que van fer que l'AMPA volgu�s triar sor tir del Consell

comarcal i per aix� han utilitzat el tema de la insatisfacci� amb la m�teria primera o el servei. Nosalters tenim la

impressi� que hi ha d'altres coses, respectem la decisi� de l'AMPA i, de fet, nosalters por tem unes 50 escoles, al

cap i la f i, tenim els problemes molt centrats i des de fa molts anys promovem un servei de qualitat i proximitat.

El Consell de la Selva acaba d'aprovar les bases del concurs per a la gesti� dels menjadors escolars per als

propers vuit anys. S'hi presentaran?

Ho valorarem perqu� fa molt poc que ha sor tit el plec de cl�usules. En aquests moments ho estem estudiant

perqu� canvia l'escenari econ�mic i volem saber si amb les noves condicions podem oferir la mateixa qualitat.

Tenim clar que si les condicions econ�miques obliguessin a fer un ?descens en la quatitat de la ?mat�ria primera

o del servei, en aquest cas preferir�em no presentar-nos-hi per reputaci� de marca, estem presents en 400

escoles. Si veiem que hi arribem ens hi presentarem, la nostra intenci� �s ser una gran empresa potent a Girona.

Pel que fa al menjador de l'escola de Vilob�, es presentaran al concurs que convocar� el depar tament

d'Ensenyament que ara en duu la gesti�?

De moment, no sentim que ?h�gim perdut el servei perqu� el continuem prestant, i amb un ?volum de nens

absolutament ?normal. Al concurs d'Ensenyament ja veurem si ens presentem.

La imatge de la marca Scolarest i de la companyia Eurest Colálectivitats Catalunya s'ha vist afectada per la

pol�mica a la Selva?

Alguns clients ens han trucat una mica estranyats per� treballem amb ells de fa 20 anys i, afor tunadament, �s

molt temps i la gent est� satisfeta. Ha tingut poca ?afectaci�.

Quina lli�� ha apr�s d'aquest conf licte viscut a la comarca?

Creiem que potser haur�em d'haver explicat m�s el tema de la compra de proximitat i �s que el 85% de la mat�ria

primera que es menja a les escoles gironines �s comprada a productors de la ?demarcaci�. Anualment gastem

3,5 milions d'euros en mat�ries ?primeres de Girona i la major par t �s consumida a les escoles d'aqu�. Per



exemple, comprem la fruita a l'Armentera; les verdures a ?Valld'Aro, el pollastre i els ous a ?Banyoles; la carn i

l'elaborat c�rnic a Aiguaviva i els l�ctics a la ?Fageda. Tenim molt clar que el consumidor ?giron� es preocupa

molt per la ?proximitat del producte. �s m�s car que ?comprar-lo fora per� entenem que t� m�s qualitat i alhora

donem m�s negoci al territori.

Com conviu l'empresa amb la introducci� de la carmanyola als menjadors de les escoles?

Nosaltres som una empresa de menjars per� m�s del 50% dels nostres treballadors s�n monitors de lleure que

es dediquen a ?aplicar un projecte pedag�gic i, per tant, l'usuari de carmanyola ho acaba sent tamb� de

monitoratge.

El que s� que cr�iem �s que la ?incid�ncia de la carmanyola seria m�s alta pel debat generat a l'estiu per� ha

tingut poca incid�ncia.

Com es jota la crisi en el negoci dels men�s als colálegis?

Nosaltres som una empresa de menjars i enguany la davallada men�s ha estat del 4%. Per� ?tamb� notem la

mala situaci� econ�mica en extraescolars i col�nies.
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